January, 2013

Dear Friends in Christ:

We send warm greetings from the Youth Ministry Committee of the Presbyterian Church in Taiwan. May the grace of our Lord Jesus Christ be with you in this New Year.

Sincerely, we would like to invite the youth of your church to take part in the "2013 1 Love Taiwan Mission Camp (ILT)" from 26 June to 13 July. "Grow Up in the Land" is the theme for this year.

Participants will be sent to local Taiwanese churches to assist summer ministries. The purpose of ILT is to let youth experience ecumenical movement through the participation of local church ministries, and to learn and to share with each other, from understanding and cherishing this land, we lead a life of identification, commitment and growth.

We will also hold the "2013 TKC Taiwan Youth Convention" on 17-20 July. In addition to the experience in ILT, we hope that overseas youths could have more conversations with Taiwanese young people and learn more from each other through the issue-discussion on mission and the actions on social concerns. We invite the youth from different countries to participate in it continually! (TKC is the Taiwanese abbreviation of Tâi-Oân Ki-Tok Tiún-Ló Kàu-Hōe Chheng-Liân Thôan-Khè, which means the Youth Fellowship of the Presbyterian Church in Taiwan)

Our desire is for youth to take part in the youth mission of Taiwan, and through the love of God, to experience the multi-culture and new life of Taiwan. Once again we would like to express our warm welcomes for your participation. For further references please visit http://youth.pct.org.tw

God bless.

Youth Secretary: Mr. Etan Pavavalung

The Youth Ministry Committee of the Presbyterian Church in Taiwan

親愛的主內朋友們:

從台灣基督長老教會總會青年事工委員會的問候,願主基督的平安在新的一年與你們同在。 我們誠懇歡迎與邀請貴會的青年來台灣參加「2013 我愛台灣宣教營(ILT)」,今年 ILT 的主題是 「成長在這塊地土上」,時間是 2013 年 6 月 26 日至 7 月 13 日。

這期間青年們將被派至台灣各地方教會並參與當地暑期的教會事工,其目的是要使青年朋友從在地教會的宣教方案中,體驗普世青年合一運動的信仰精神,並且藉著認識台灣、疼惜台灣,彼此學習分享,建構認同、委身、成長的生命。

我們也將於 7 月 17-20 日舉辦「2013 TKC 台灣青年大會」,除了 ILT 的經歷之外,期盼國外青年朋友們能藉由宣教議題的探討與社會關懷的行動,進一步與台灣教會青年有更多對話與彼此學習的空間。敬邀各國青年接續參加! (TKC: Tâi-Oân Ki-Tok Tiún-Ló Kàu-Hōe Chheng-Liân Thôan-Khè,為福佬語的縮寫-台灣基督長老教會青年團契。)

我們盼望青年人可以在台灣參與青年宣教任務,並且從上帝的愛當中,經驗多元文化和新的生命。再次表達我們的歡迎,相關的聯絡網站: http://youth.pct.org.tw.

祝 主恩常在

台灣基督長老教會總會青年事工委員會 青年幹事:伊誕·巴瓦瓦隆